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 בס"ד

 

 מכובדיי, חיים פרייליכמן היקר, –מנכ"ל בנק אגוד  בני, יוסי וכל בני המשפחה,

 

 יום שהתחיל בדרך מהבורסה לבית נשיא המדינה.  - היום הוא יום מיוחד עבורי

על המעמד המרגש והחשוב שזכיתם  -חבריי היקרים  -בראש ובראשונה אני שמח בשמחתם 

 .MIDהאישיים ובחיי ציון דרך חשוב בחייכם  – בו היום

בדרכי, בעליות לירושלים, נזכרתי בתחושה החגיגית שהרגשתי כאשר עשיתי את הדרך 

רק קיבלנו את התואר יצואן מצטיין.  ,וחברי ושותפי מוטי ,הזאת לפני כשנתיים, כאשר אני

בני,  –שנתיים עברו מאז, וכיום אני שוב כאן, והפעם כנשיא הבורסה, העומד ומברך אתכם 

 על זכייתכם בתואר יצואן מצטיין. – MIDוכל משפחת  ייוס

 מזל טוב!
 

, השנה הראשונה שבה קיבלה חברת יהלומים את התואר יצואן 5691פעם אחר פעם, מאז 

פעם  מצטיין, אנחנו מביאים את בשורתו של ענף היהלומים הישראלי לבית נשיא המדינה.

איש, אשה  511,111פרנסתם של אחראי על הענף חשוב  גאחר פעם יש לנו הכבוד לייצ

מיליארד  55-כבסך של שנתי עם יצוא מיליארד דולר,  82-כ בסך שלמחזור מגלגל הוילד, 

  .מהיצוא השנתי של מדינת ישראל 81%, המהווה דולר

 

 חיים פרייליכמן היקר,

צמה של ענף היהלומים הישראלי שמור לבנק אגוד, הבנק הראשון שהחל ומקום של כבוד בע

עם תעשיית היהלומים הארץ ישראלית כבר בסוף שנות השלושים, והראשון שהבין  לעבוד

מהי החשיבות של היהלומים לכלכלה המקומית, עד כמה גדולה האמינות של מי שעוסק 

במקצוע היהלומים, ועד כמה אפשר לסמוך עלינו. מראשית הדרך מלווה אותנו בנק אגוד 

התקדם, בימים של צמיחה ושגשוג כמו גם בימים בנאמנות ובאמונה, ומסייע לנו להתפתח ול

 של קושי ומשבר. 

לוקח חברה, מטפח אותה ומלווה אותה לאורך כל הבנק לזה המקום לומר יישר כוח חיים, 

לבית שהלקוחות שלך מגיעים פעם אחר פעם  ,. עצם העובדהומוביל אותה להצלחה הדרך

שהאמון שבנק אגוד נותן  יצואן מצטיין, מלמדת על כך, –נשיא המדינה, ומקבלים את התואר 

 בענף היהלומים וביהלומנים מוכיח את עצמו.

עתיד  –אנחנו מרכז יהלומים שיש לו עבר מפואר, הווה דינאמי ורב פעילות, והחשוב מכל 

צעירים וצעירות חכמים, בעלי עצמה  5111-כי ביטוי בפעילותם של דמבטיח, הבא לי

אנחנו רואים אותם במסדרונות הבורסה,  נדלה, המוכנים לכבוש את העולם. ופוטנציאל בלתי
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בכל מקום שיש בו יהלומים. צעירים  - בתערוכות, במשרדי גלם ומלוטש בכל רחבי העולם

  אלה הם הֶעתיד ומנוע הצמיחה שלנו.

המאפשר לכל מי שעוסק בו עולם כפי שאנו חווים ויודעים ענף היהלומים הוא ענף מיוחד, 

השמים הם הגבול. ההצלחה תלויה אך ורק בכישוריך, ברצון שלך,  –מרה יומלואו, כדברי הא

 . והרשימה ארוכה –, מקצועיות נחישות, חריצותבבהכשרה, 

 בני, יוסי, 

 אתם, ואנחנו כולנו זכינו להיות חלק ממשפחת היהלומנים. 

ה, שהתחיל בכיתות , מייצגים את הדור שצמח מלמטבענף אתם, כמוני, וכמו רבים מאתנו

עד שהפך לחלק מראש בעבודה קשה ובהשקעה אין קץ, רגליים ובנה את עצמו במו ידיו, 

הקמתם עסק שלא מסתפק בהצלחה של עצמו החץ העסקי של ענף היהלומים הישראלי. 

בלבד, אלא דואג לכך שכל הסמוכים לו יצליחו, בין אם אלה יצרנים קטנים שאתם קונים מהם 

מוכרים מלוטש בכל העולם כשהם קונים ושלהם, ובין אם אלה חבר'ה צעירים האת כל הייצור 

  זוכים מכם לעידוד וגיבוי.

ידוע לי, שבנוסף לכל אלה אתם מרבים להעלות מעשר לחברה הישראלית, לבתי חולים, 

ליחידות צה"ל ועוד ועוד. אתם, ביחד, עם כל חברינו, יודעים מהי חשיבותה של הנתינה ועד 

 ב להחזיר טוב לעולם שנתן לנו כל כך הרבה טוב. כמה חשו

יוסי ובני היקרים וכל בני ובנות משפחת מאירוב. עשו חיל והצליחו בכל  –יישר כוח לכם 

 מעשיכם. תודה


